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Overzicht
toezeggingen:

21T64 12-okt-21 , Jacqueline van Dongen Grondstoffenbeleid
Wethouder Jacqueline van Dongen zegt toe het nieuwe Grondstoffenbeleid te evalueren in september
2022 en nogmaals in 2023 (tijdens een oriëntatieavond). Toezegging nav orientatieavond 14 november
2023:  de feiten en cijfers over het aantal boetes toe te sturen en de gemeenteraad een voorstel te doen
voor de aanpassing van de verordening kwijtschelding gemeentelijke heffingen.

Update 26-1: Antwoord is gegeven aan betreffend
raadslid over de boetes. Voorstel wijziging
kwijtschelding is in voorbereiding. Komt 9 april in
de raad.

RO

22T16 Carousel  26-apr-22 18-jun-24 Robert Kreukniet Betreft Erfgoedverordening 2021-0176005
Wethouder Huizinga zegt toe dat er op een later moment verder inhoudelijk doorgepraat wordt over dit
onderwerp. Er wordt dan o.a. gesproken over hoe gemeentelijke monumenten worden aangesteld en
dorpsaanzichten worden bepaald.

Update 19-1: De omgevingswet is inmiddels in
werking getreden. Als gevolg daarvan gaan we nu
werken aan de verordening fysieke leefomgeving.
In aanloop daarop plannen we in overleg met uw
griffie een oriëntatieavond in het 2e kwartaal 2024
waarin we uitgebreid stilstaan bij gemeentelijke
monumenten en bescherming van bepalende
dorpsgezichten

RO

22T40 22-nov-22 geheel 2024 Ronald de Meij Verordening tot wijziging van de APV (eerste wijziging) (2022-0127678).  De raad wordt betrokken bij en
periodiek geïnformeerd over de voortgang brede aanpak overlastgevende groepen.

MO

23T02 7-feb-23 5-dec-24 Tycho Jansen 2023-0005804 Raadsvoorstel witgoedregeling: Portefeuillehouder Jansen zegt toe de raad te informeren
over de uitkomsten van de pilot energiearmoede in Kort Ambacht en bij succes een voorstel te doen voor
het vervolg naar de andere wijken van Zwijndrecht.

Update 13-10:  De uitvoering van de pilot werd vertraagd
doordat de provincie Zuid-Holland pas laat (week 37) besloot
het plan van aanpak goed te keuren. Ondertussen zijn Diverz
en de gemeente al aan de slag gegaan en is er een avond
geweest met de bewoners van de buurt Meerdervoort. Het
doel van de pilot is dat mensen energie gaan besparen. Dit
willen we realiseren door goed te luisteren naar de behoeften
uit een buurt/straat en op basis daarvan plannen te vormen.
Het is goed duidelijk geworden waar de behoeftes van de
inwoners liggen en hoe wij als gemeente met hen om moeten
gaan. Er is vanuit de avond ook een energieteam Meerdervoort
ontstaan met de aanwezigen. Zij vormen nu een ingang voor
de gemeente om regelingen (energie gericht) kenbaar te
maken in de buurt en vormen een waardevolle informatiebron
om buurtacties (energie gericht) hier succesvol vorm te geven.
Er kan nog niet gesproken worden van een succesvolle pilot in
heel Kort-Ambacht, maar het begin is veelbelovend. We gaan
door naar de andere buurten/straten in Kort-Ambacht en
zullen in Q3 2024 de resultaten terugkoppelen.

RO



23T05 21-mrt-23 1-apr-24 Tycho Jansen (2023-0025045) Raadsvoorstel Energietoeslag. Wethouder Jansen zegt toe n.a.v. het Raadsvoorstel
Energietoeslag rond de zomer met een uitgebreide monitor te komen wat de effecten zijn van de diverse
regelingen op de minima.

Update 23-2: Er is een rapportage opgesteld over
de communicatie en het bereik van de
minimaregelingen. Er wordt gewerkt aan een
raadsinformatiebrief die in de loop van maart
naar de gemeenteraad komt.

MO

23T11 18-apr-23 1-apr-24 Robert Kreukniet 2023-0050838 Raadsvoorstel Strategische verwerving Maasterras-West tbv garantie Woonkracht10: De
raad wordt geïnformeerd zodra er meer duidelijkheid is over het Maasterras West.

Update 16-2: Portefeuillehouder heeft update
gestuurd naar de raad (mail 12-2). Naar
verwachting zal de overeenomst met beoogde
ontwikkelaar in maart a.s. worden gesloten.

RO

23T16-B 30-mei-23 Eind 2024 Robert Kreukniet Raadsvoorstel 2022-0154848 – Gewijzigde vaststelling bestemmingsplan Heerjansdam bedrijventerrein
Gors: Wethouder Robert Kreukniet zegt toe de suggestie over te nemen als er veel zienswijzen zijn
ingediend een avond te organiseren om de ingediende zienswijze toe te lichten voordat de zienswijzenota
wordt ingesteld.

RO

23T22 (Kadernota) 27-jun-23 1-apr-24 Jacqueline van Dongen Wethouder Jacqueline van Dongen zegt toe in het derde en vierde kwartaal een start te maken met de
uitvoering van het cultuurakkoord.

Update 23-2: Eind Q1 komen we met een
Raadsinformatiebrief met de stand van zaken
betreft het onderzoek of er behoefte is aan een
Cultuurakkoord in Zwijndrecht

MO

23T23 (Kadernota) 27-jun-23 1-feb-24 Ronald de Meij Wethouder Ronald de Meij zegt toe in het najaar terug te komen bij de raad met een gedragen plan voor
veerkrachtige buurten waar bij zeggenschap gedeeld wordt met anderen partijen.

Update 16-12: De raad is geïnformeerd bij brief
2024-0014007 (stukkenlijst d.d. 27 februari 2024).

MO

23T24 (Kadernota) 27-jun-23 21-jun-24 Ronald de Meij Wethouder Ronald de Meij zegt toe mbt VN verdrag gehandicapten  samen met partijen en inwoners een
ambitie voor te bereiden, dit wordt vertaald in een plan van aanpak. We komen hierbij de raad op terug.

Update 27-10: In kwartaal 4 van 2023 wordt de
bestuursopdracht inclusief Zwijndrecht vastgesteld
door het college. De gemeenteraad wordt hierover
per brief geïnformeerd. In 2024 start een
participatieproces met inwoners en
maatschappelijke partners om de
bestuursopdracht te vertalen naar een plan van
aanpak dat wordt voorgelegd aan de
gemeenteraad ter besluitvorming voor de zomer
van 2024 waarmee invulling wordt gegeven aan VN
verdrag.

MO

23T27 4-jul-23 1 oktober 2024
en 25 maart
2025

Robert Kreukniet Raadsvoorstel Delegatiebesluit Omgevingswet: Wethouder Kreukniet zegt toe een overzicht op te stellen
over de activiteiten in de eerste zes maanden en van de laatste zes maanden in het eerste jaar en toe te
sturen aan de raad.

RO

23T30A 12-sep-23 1-9-2024 Jacqueline van Dongen Raadsvoorstel Programma duurzaamheid 2024-2027 (2023-0119933): Wethouder Kreukniet zegt toe dat
de raad jaarlijks middels een raadsinformatiebrief wordt geïnformeerd over de stand van zaken van het
programma duurzaamheid. Hierin wordt een terugkoppeling van de resultaten opgenomen.

RO

23T32 (vragenhalfuurtje) 26-sep-23 26-3-2024 Edo Haan Naar aanleiding van de vragen van de heer Hartingsveldt over het artikel van de renovatie van Kijfhoek zegt
burgemeester Haan toe dat er een oriëntatieavond wordt georganiseerd over Kijfhoek en de getroffen
maatregelen (verbouwing heuvel en bluswegen).

RO



23T35-B 24 oktober (2023)
Oriëntatie

26-mrt-24 Robert Kreukniet Meerjarenprogramma gebiedsontwikkeling en Maasterras GREX: Wethouder Kreukniet zegt toe dat de
raad een legenda bij de kaarten over de Indische Buurt, de 3D beelden van het project + de visie van Van
Wijnen ontvangt.

Update 16-2: De raad is geinformeerd door
portefeuillehouder bij mailbericht d.d. 12 februari
2024.

RO

23T36 31-okt-23 26-mrt-24 Ronald de Meij Raadsvoorstel Verlengen Onderwijsachterstandenbeleid (2023-0133074). Wethouder Ronald de Meij zegt
toe de evaluatie van het onderwijsachterstandbeleid te delen met de raad.

Update 23-2: De evaluatie van het
onderwijsachterstandenbeleid is uitgevoerd. Op
dit moment wordt gewerkt aan een
raadsinformatiebrief met de resultaten in relatie
tot het opstellen van nieuw beleid waarin de
uitkomsten van de evaluatie, de opbrengsten van
de proeftuinen uit de samenwerkingsagenda en
de benodigde inzet in de opgave veerkrachtige
buurten samen zullen komen.

MO

23T38 (vragenhalfuurtje) 31-okt-23 30-sep-24 Jacqueline van Dongen Wethouder Jacqueline Van Dongen zegt toe op de vraag van Fred Loos (ABZ) over bezorging in Dordrecht
van pakketjes door elektrische busjes uit Zwijndrecht wat betekent dit voor de extra milieubelasting en de
energievoorziening van onze ondernemers dat zij het gesprek daar over aan gaat met Dordrecht en komt
hier op terug bij de raad.

RO

23T39 7-nov-23 30-jun-24 Ronald de Meij Wethouder de Meij zegt toe voor de zomer van 2024 terug te komen bij de raad over de woonzorgvisie. MO

23T41 7-nov-23 30-jun-24 Ronald de Meij Wethouder de Meij zegt toe dat er een werkbezoek wordt georganiseerd naar het zwembad waarbij de
raad kan kennismaken en in gesprek kan gaan met de nieuwe bestuurder Sportbedrijf.

MO

23T42 7-nov-23 31-mrt-24 Jacqueline van Dongen Wethouder van Dongen zegt toe dat zij de suggestie voor natuurbegraafplaatsen meeneemt in de
gesprekken met de NRIJ en de raad hierover terug te koppelen.

RO

23T43 7-nov-23 31-dec-24 Robert Kreukniet Toezegging: Wethouder Kreukniet zegt toe dat hij inwoners zal informeren over de stand van zaken
rondom het hoogspanningsnetwerk. Zodra hier meer informatie over is van Tennet komt het college terug
bij de raad.

RO

23T44 7-nov-23 27-feb-24 Robert Kreukniet Wethouder Kreukniet zegt toe dat het college aan de slag gaat met hoe de raad betrokken kan worden bij
de verkeerssituatie inrichting op de Beethovenlaan.

Er is een orientatieavond gepland op 27 februari
2024

REA

23T46 28-nov-23 2027 Edo Haan Dekkingsplan Brandweer Veiligheidsregio  Zuid-Holland Zuid: Burgemeester Haan: Bij een volgend
dekkingsplan, dat onderdeel uitmaakt van het beleidsplan veiligheidsregio, zal de burgemeester
voorafgaand aan de vaststelling van het dekkingsplan de gemeenteraad een oplegger aanbieden waarover
ze hun wensen en bedenkingen kunnen uitspreken.

Het eerstvolgende dekkingsplan van de
Veiligheidsregio komt pas over 4 jaar. Het is een
toezegging mbt tot interne werkproces.

Staf

23T47 (vragenhalfuurtje) 28-nov-23 1-mrt-24 Robert Kreukniet Wethouder Kreukniet zegt toe op een vraag van ABZ over parkeren van veel bedrijfsbusjes in de wijken en
of er een manier waarop je kunt je handhaven dat hij onderzoek gaat doen wat er mogelijk is.

RO

24T01 (oriëntatie) 9-jan-24 9-apr-24 Ronald de Meij Huis van gemeente: Wethouder de Meij zegt toe een bericht naar de raad te versturen met daarin
procesinformatie zodat duidelijk is op welke manier en tot wanneer raads(commissie)leden ideeën kunnen
meegeven voor het programma van eisen

Update 23-2: De raad is geinformeerd door
wethouder De Meij bij mail d.d. 5 februari jl.

MO

Overzicht Moties:



22M6 (M1 in begrotingsraad) 8-nov-22 31-3-2024 Ronald de Meij Motie Sport moet kunnen (fractie CDA): Roept het college op:
•    In overleg met het sportplatform en andere sportverenigingen te (laten) onderzoeken of
beperkende financiële middelen de oorzaak zijn van uitstroom.
•    Actief te communiceren naar inwoners welke oplossingen er zijn om te kunnen blijven
sporten mochten financiële middelen hierbij een belemmering zijn

Update 23-2: Het aanvullend onderzoek naar
uitstroom van jongeren is in de afrondingsfase.
Eind maart volgt een nieuwe
raadsinformatiebrief.

MO

23M5 (M10 in
raadsvergadering Kadernota)

27-jun-23 28-jun-24 Edo Haan Zomerbijeenkomst. Roept het college op:
•In de stijl van het Nieuwjaarsfeest te komen met een opzet voor een Zomerbijeenkomst
•Hier de raad over te informeren
•En vanaf 2024 te organiseren.

MO

23M6 (M11 in
raadsvergadering Kadernota)

27-jun-23 23-5-2024 Ronald de Meij Keti Koti (Ketenen Verbroken). Roept het college op:
•In 2023 bij de betrokken gemeenschappen na te gaan of er behoefte is om Keti Koti te herdenken en
vieren;
•Zo ja, op welke wijze de betrokken gemeenschappen hier vorm aan zouden willen geven;
Hier op gepaste wijze vervolg aan te geven.

Update 23-2: De raad heeft een update ontvangen
bij mailbericht d.d. 22 februari 2024.

MO

23M10 28-sep-23 25-3-2024 College Motie lessen en aanbevelingen. Verzoekt het college, roept het college op, dringt aan, spreekt uit, nodigt
uit,
• samen met de raad en ambtelijke organisatie uiteen te zetten hoe invulling te geven aan de lessen en
aanbevelingen uit het rapport van Pro Facto;
• zo te komen tot een raadsbesluit in het voorjaar van 2024.

RO

23M11 (M01 in
begrotingsraad)

7-nov-23 Voor Kadernota
2025

Ronald de Meij Financiering veerkrachtige buurten: Roept het college op:
• Inzicht te geven in de eigen én de verwachte externe financieringsmiddelen;
• Voor de Kadernota 2025 alternatieve scenario’s uit te werken bij het wegvallen van één of meerdere
externe financieringsmiddelen.

Update 16-12: De raad is geïnformeerd bij brief
2024-0014007 (stukkenlijst d.d. 27 februari 2024).

MO

23M12 (M04 in
begrotingsraad)

7-nov-23 30-9-2024 Jacqueline van Dongen Doe meer met regenwater: Wij verzoeken het college:
Te onderzoeken welke mogelijkheden er zijn om gebruik van regenwater voor toiletspoelingen en andere
functies stimuleren;
• Te onderzoeken en in kaart te brengen of hiervoor financiële mogelijkheden zijn of komen;
• Hiervoor met een voorstel te komen voor de kadernota 2025;
• Experimenteel gebruik van regenwater te stimuleren waar mogelijk.

RO

23M13 (M05 in
begrotingsraad)

7-nov-23 24-6-2024 Ronald de Meij Zwembad onbekend maakt onbemind. We vragen het college om / We spreken uit dat / We geven het
college opdracht om:
• Samen met het zwembad de kinderen met een zwemdiploma van alle lagere scholen vanaf groep (nader
te bepalen), per groep, per toerbeurt éénmalig gebruik te laten maken van het zwembad.
• Deze kinderen te voorzien van een kortingsbon (minimaal kostprijs) om gebruik te maken van de
aanwezige horeca.
• Te onderzoeken of het verstrekken van een kortingskaart voor een nader te bepalen aantal bezoeken zou
helpen om het gebruik te verhogen.
• De raad eens per kwartaal cijfermatig (bezoekers en kosten of opbrengsten) te informeren over de
voortgang van deze motie.
•  Na afloop een evaluatie samen met de scholen uit te voeren.
• Experimenteel gebruik te stimuleren waar mogelijk.

MO



23M14 (M06 in
begrotingsraad

30-sep-24 Voor Kadernota
2025

Ronald de Meij Een sprankelende Develhal. Roept het college op:
- Een grondig onderzoek uit te voeren naar de staat van de Develhal, zowel wat betreft de buitenkant als de
technische en functionele staat van de binnenkant;
- In kaart te brengen welke mogelijkheden er zijn om de uitstraling van de Develhal te verbeteren en of
deze nog langdurig kan worden ingezet voor sport- en recreatieve doeleinden;
- Tevens te onderzoeken welke financiële middelen beschikbaar zijn voor een eventuele opknapbeurt van
de Develhal;
- Een gedetailleerd raadsvoorstel op te stellen voor de kadernota van 2025 met bevindingen en
aanbevelingen, waarin de mogelijkheden en kosten van de renovatie worden uiteengezet, zodat de raad
een weloverwogen besluit kan nemen;

Update 28-11: Voor wat betreft de cosmetische
ingreep (buitenkant), voor de Develhal; Wethouder
De Meij zegt toe dat er voor de kadernota 2024
een voorstel naar de raad komt over de eerste fase.
Voor de begroting 2025 krijgt de raad een volledig
voorstel.

REA

23M15 (M07 in
begrotingsraad

7-nov-23 Zomerreces 2024 Ronald de Meij Meer sport voor geen geld. Roept het college op:

• Te onderzoeken onder welke voorwaarden en afspraken de gymzaal zonder overlast van parkeren
gebruikt kan worden voor binnensport en nadere activiteiten.
• En voor het zomerreces 2024 hierover terugkoppeling te geven aan de raad.

REA

23M16 (M09 in
begrotingsraad)

7-nov-23 7-2-2024 Robert Kreukniet Rolduidelijkheid en impact. Roept het college op:

• Te onderzoeken hoe het proces van rolduidelijkheid bij (middel) en grote bouwprojecten verbeterd kan
worden, door bijvoorbeeld op de 1e informatieavond voor omwonenden als gemeente de
verantwoordelijkheid te nemen door het proces en de verantwoordelijkheden van betrokken partijen
duidelijk te maken.
• En door kennis te nemen van de adviezen die gegeven worden in de Denkwijze® voor een goede
participatie van het informatiepunt Leefomgeving
• Om deze resultaten uiterlijk Q1 2024 terug te koppelen naar de raad.

Update 28-11: Het college antwoordt dat dit
standaard beleid is en dat is geborgd in het proces.

RO

23M17 (M10 in
begrotingsraad)

7-nov-23 2024 Robert Kreukniet Spanning op het netwerk. Roep het college op om:

- Voortvarendheid en koppositie vast te houden;
- Door om onder meer lokale buurtinitatieven om energie te delen aan te moedigen;
- Initiatieven op bedrijfsterreinen om energie te delen aan te moedigen en deel te nemen aan overleggen
als dat gewenst is;
- Onderzoek te doen bij nieuwbouwprojecten om een  Buurtbattery in te zetten tegen netcongestie en de
uitkomsten te verwerken in het kopje duurzaamheid bij raadsvoorstellen bij het realiseren van
nieuwbouwprojecten.

RO

23M18 (M11 in
begrotingsraad)

7-nov-23 2024 en 2025 Tycho Jansen Uitbreiding griffie. We dragen het college op:
- Binnen Programma 1 ‘Bestuur, dienstverlening, communicatie en participatie’ voor het jaar 2024 dit
incidenteel te dekken en voor 2025 en verder hier structureel ruimte voor te maken in de begroting voor
de versterking van de griffie zoals beschreven in de memo van de werkgeverscommissie van 13 oktober
2023.

STAF

23M19 (M12 in
begrotingsraad)

7-nov-23 30-4-2024 Ronald de Meij Gemeentegids. Roept het college op:
• Vanaf Januari 2024 weer een Gemeentegids uit te geven op papier en digitaal.
• Dit samen met de betrokken partners te doen.
• De digitale versie op de website van de gemeente te plaatsen, zodat inwoners via internet de
gemeentegids kunnen raadplegen.
• Hierbij ook oog te hebben voor inwoners met een functiebeperking (zoals een visuele auditieve
beperking).
• Als gemeente zelf het goede voorbeeld te geven door de gemeentegids op een duurzame wijze te laten
produceren.
• In een kleinere oplage op papier te drukken en op verzoek van inwoners aan hen wordt toegezonden of
opgehaald kan worden bij gemeentehuis, bibliotheek of in de buurt.

Update 23-2: Er zijn offertes opgevraagd en op
basis hiervan komt een voorstel naar de raad om
een besluit te nemen over de gemeentegids in
2024 en 2025



23M20 (M3 in
begrotingsraad 2020,
verzoek om terug te
plaatsen)

7-nov-23 7-2-2024 Ronald de Meij Op verzoek van de fractie CDA tijdens de begrotingsraad om de volgende motie weer terug te plaatsen:
Rol Wijkplatforms: Roept het college op:
• Samen met de wijkplatforms en dorpsraad te komen tot een ‘Rol wijkplatforms en dorpsraad
2021’;
• Het toegezegde onderzoek naar herstructurering van de leefbaarheids- en participatiemiddelen
uitgangspunt te laten zijn;
• Het raadsvoorstel ‘Nieuwe rol wijkplatforms’ uit 2012 als basis te gebruiken voor de rol anno
2021;
• De initiatieven vanuit de gemeente en professionele partners* m.b.t. samenwerking en
bewonersparticipatie hierbij te betrekken om elkaar te versterken en overlap te voorkomen;
• Zowel het onderzoek naar herstructurering van de leefbaarheids- en participatiemiddelen als het
voorstel ‘Rol wijkplatforms en dorpsraad 2021’ voor de Kadernota in 2021 aan te bieden aan de
gemeenteraad.

Update 26-1: Raad is geïnformeerd bij brief 2024-
0005597 (stukkenlijst d.d. 13 februari 2024.

REA

23M21 19-dec-23 2024 Ronald de Meij Beweegtoestellen voor volwassenen We vragen het college om:
• Te onderzoeken in welke wijken geen beweegtoestellen voor volwassenen aanwezig zijn
• In die wijken waar geen beweegtoestellen voor volwassenen aanwezig zijn over te gaan tot aanschaf en
plaatsing in overleg met omwonenden van deze toestellen in 2024

MO/REA

23M22 23-jan-24 21-mei-24 Jacqueline van Dongen Beleid laadinfrastructuur elektrische voertuigen Gemeente Zwijndrecht       Verzoekt het college om: Om
uiterlijk Q2 met een uitgewerkt plan te komen met kaders waarbinnen een pilot met VPA wel toegestaan
zou kunnen worden, rekening houdend met ruimtelijke kaders om verrommeling van het straatbeeld te
voorkomen

RO/REA

Overzicht schriftelijke
vragen:


